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PROTOKÓŁ
z Zebrania Wiejskiego wsi Głogoczów

Minutą ciszy uczczono pamięć ofiar katastrofy pod Smoleńskiem.

Powitanie przybyłych gości oraz mieszkańców przez Sołtysa Jana Kantora.
Z ramienia Urzędu Miasta i Gminy Myślenice przybyli:

Pani Edyta Podmokły - Kierownik Projektu Kanalizacji Gminnej.
Pan Artur Szumiec - Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Inwestycji.

Wybór przewodniczącego zebrania:
Jednogłośnie wybrano Sołtysa Jana Kantora.

Wybór protokolanta zebrania:
Jednogłośnie wybrano Marcina Tylka.

SPRAWOZDANIE SOŁTYSA I RADY SOŁECKIEJ
Sołtys Jan Kantor przedstawił Sprawozdanie Sołtysa i Rady Sołeckiej za 2009 rok:

Załącznik nr 1.

PYTANIA I UWAGI MIESZKAŃCÓW:
- Pan Jan Sikora przekonywał, że pieniądze z UMiG na samochód OSP nie powinny 
być wliczane stricte w budżet na Głogoczów, gdyż Jednostka Ratowniczo-Gaśnicza 
służy na terenie kilku miejscowości.
- Pan Jacek Jezioro zapytał, czy będzie naprawiany asfalt na Przymiarkach, który jest 
w tragicznym stanie. Odpowiedź sołtysa była pozytywna, gdyż była Komisja z Gminy 
i ma takie zapewnienie.
-  Pan  Stanisław  Sroka  zaapelował  o  wycinkę  przydrożnych  samosiejek  oraz  o 
profesjonalniejsze  remontowanie  dróg,  gdyż  obecnie  odbywa  się  to  niedbale  i 
kiepskim materiałem co sprawia, że po kilku tygodniach droga wraca do stanu z przed 
remontu.
- Pani Katarzyna Sobecka-Kromka zaapelowała do Rady Sołeckiej  o wystosowanie 
pisma  do  UMiG  w  Myślenicach  z  uwagami  na  temat  fatalnego  łatania  dziur  w 
drogach.
-  Pan Stanisław Sroka zapytał, kiedy będą zakończone prace nad planem kanalizacji. 
Odpowiedzi udzieliła Pani Edyta Podmokły, że pierwszy etap planowania, obejmujący 
w Głogoczowie ok. 60km kanalizacji, jest ukończony i na przełomie czerwca - lipca 
rusza przetarg. Wszelkich informacji udziela w budynku UMiG (pok. 17).

INWESTYCJE 
Pan  Artur  Szumiec  wymienił  kilka  inwestycji,  które,  poza  kanalizacją,  będą  w 

Głogoczowie wykonane:
- remont dróg, które pomija kanalizacja, pozostałe będą tylko na bieżąco naprawiane.
- będzie robione oświetlenie przy drodze nad kościołem.
- Plac Zabaw będzie kończony jak pogoda pozwoli.

PLAN ODNOWY CENTRUM WSI



Pani  Agnieszka  Węgrzyn  pokazała  plany  oraz  omówiła  wizję  wyglądu  centrum  wsi, 
gdyby udało się pozyskać dofinansowanie w ramach projektu LGD, co jest  wielce 
prawdopodobne.  Dodatkowo poinformowała,  że  działa  już dowóz dzieci  do szkoły 
busem oraz,  że  jest  możliwość  stworzenia  linii  kursowej  przez  Głogoczów aż  do 
Krakowa. Wymaga to jednak wyznaczenia przystanków na dzielnicach Głogoczowa. 
Jest już po wstępnych rozmowach z Panem Starostą Tomalem.

DROGA POWIATOWA NA WŁOSAŃ ORAZ STARODROŻE 
Pan Robert Murzyn przedstawił plany Starostwa związane z drogą na Włosań oraz stan 

prawny tkz. Starodroża:
- Pan Starosta Józef Tomal wizytował drogę na Włosań i zapewnił, że jest szansa na 
dokończeniu remontu drogi na brakującym odcinku 250 m.  Urzędnicy mają podjąć 
odpowiednie kroki w celu wyznaczenia przystanków przy tej drodze. Chodnik wzdłuż 
drogi na Włosań będzie wykonany w następnym planie. Stało się to możliwe dzięki 
uchwale  Radnych  Gminy  o  współfinansowaniu  z  Powiatem  po  50%  chodników 
wskazanych przez Powiat.
- Starodroże pozostaje własnością GDDKiA, gdyż GDDKiA nie dopełniła formalności 
w trakcie przekazania drogi Gminie. Pan Starosta Tomal obiecał pomoc w podpisaniu 
ugody z GDDKiA.

WOLNE WNIOSKI

Pani  Monika  Kobus zgłosiła  potrzebę  częstszych  Zebrań  Wiejskich.  Kolejne  powinno 
dotyczyć  wyboru  przez  mieszkańców,  czy  wolą  odnowę  centrum  wsi  czy  też 
zagospodarowanie terenu za szkoła.

Pan Tomasz Łężniak zgłosił potrzebę doprowadzenia wody  na teren cmentarza. 

Pan Czesław Wierzba poinformował, że został poprawiony chodnik na cmentarzu oraz 
odebrane przystanki na wysokości dworu.

Odbyło się głosowanie nad wniosek do UMiG o przebudowę drogi gminnej - działka nr 
906/13 (nad zakładem Pana Gomulaka):
48 głosów ZA
1 WSTRZYMUJĄCY
0 PRZECIW

Na tym Zebranie Wiejskie wsi Głogoczów zakończono.

Marcin Tylek      


